
 

   
Referat mandag d.13/9-2021 kl. 18-20  
Lokale:  Fraværende: Lars N., Daniel.  

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      
 
 

2. Siden sidst         

 
* Formand      

-Der har ikke været nogen henvendelser siden sidst til SB 
direkte. Der har været afholdt forældremøder, hvor SB 
har været repræsenteret. Der er tilbagemeldinger på 
hvordan det har været og et ønske om at vi husker at 
udforme et talepapir. 
 

* Ledelse      

-Vi har haft ansættelsessamtaler, hvor ingen fra SB 
desværre deltog, hvor vi har ansat to nye musiklærer og 
en ny lærer til at varetage den opsagte stilling i 
indskolingen. Vi glæder os meget til at have en fast 
musiklærere i skolen.  
-Vi har haft en rigtig god skolestart i dette skoleår. Der er 
god Corona situation, hvor vi ikke er særlig ramt af 
smitte. 
-Vi har børn som er meget udfordret af at være i 
rammerne (vi ser en voldsom kravafvisende adfærd).   
-Personalerummet er godt brugt i hverdagen.  
-Vores økonomi har gjort, at vi har fundet penge til 3 
midlertidige ansættelser mere – som kan strække sig 
frem til d. 31/3-2022 hvor vi har besat to af de tre 
stillinger. Dette skal ramme indskolingen og inklusion.  
-Vi har inviteret til ekstraordinært forårsbørns lørdag d. 
25/9-21 kl. 10-11 for at vise skolen frem. SB er meget 
velkommen til at lave en station. 
-Corona rengøringen fortsætter, som det fremgår i vores 
budgetforlig.  
-Vi har fået en ny cykelbane – brug den endelig i fritiden 
med en MBX. 

*AMO/MED       

-Der har været afholdt MED-møde hvor vi blandt andet 
har drøftet fravær, som ser gangske fornuftigt ud. 
-Der er fokus på fastholdelser kommunalt set – samt 
hvordan man journalisere det.   

*Elevråd       

 -Der har været afholdt møde og der er valgt formand og 
næstformand. Planen er at de begge deltager i 
skolebestyrelsesmøderne.  

* Andre  Alle     
 -Det er et stort ønske fra medarbejderne, især i afdeling 
05, at der kommer en klokke, som kan hjælpe med at få 



 

   
eleverne ind når pauserne er slut. Det er et problem at 
man ikke kan være to steder på samme tid.  
-Forældrefolder – vi alle kigge på om forældrefolderen 
har det udseende som vi ønsker.  

3. Indsatser for 
indeværende 
skoleår Alle   

-Skoleplanen er vedtaget/godkendt sammen med 
TR/AMR og øvrige medarbejdere. I denne står der alle 
vores indsatser for indeværende skoleår. (denne sendes 
med referatet). Denne skal evalueres i løbet af skoleåret. 
-Internationalt samarbejde. 
-Innovationsplan  
-Trivselscoach 
-PLF (pædagogisk lærings fællesskaber) – KUP 
-Holddeling på årgangen med fagfagligt og socialt 
udbytte. 
-Årgange i huset (0. til 1. og 5. til 6. årgang, samt UC og 
MOF). 
-DGI - bevægelsesskole 
-Ekstra indsats på 0., 1., 2. og 3. årgang hvor det er 
særligt med top og bund for øje – samt med at 
underbygge adfærd.  

4. Hvad tager vi 
med fra Corona    -Rykkes til næste møde 

5. Trafik Ledelse/alle   

 - Brainstorm på hvad skal der til for at alle forældre 
sætter deres børn af på cementen og lader eleverne gå. 
-Der har været drøftet hvordan vi kan få eleverne sikkert 
over ved fodgængerfeltet ved cementen. (Kunne man 
benytte skolepatrulje der)? Thomas tager kontakt til 
Realskolen for at undersøge om de vil/kan stå 
skolepatrulje der.  

6. Skovkøkkenet Alle   

-Rykkes til næste møde 
Skovkøkkenet (overvej hvor mange penge man som 
forældre kan/vil give for mad til frokost for ens børn pr. 
måned). Kan der laves frugtordninger? Kan der laves 
wildcards til udsatte familier/børn? 

7. Punkter til 
næste møde Alle   

-”Klokken” 
-Skovkøkkenet 
-Hvad tager vi med fra Coronatiden? 
-Tilbagemelding fra vikardækning 
-Revurdering af gældende principper 

8. Eventuelt Alle Åben   

  

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke  

 
 

 

 


